
VRAGEN NEL KAMES (RB) OVER RIB 24 037 (Buziaulaan) Forum Stad 4 juni 2024 

De gemeente is van plan om het voormalige Trias locatie aan de Buziaulaan te verkopen                       
Mijn vraag is :was alleen Vidomes in het terrein geïnteresseerd of zijn er nog meerdere 
belangstellenden ? Het staat mij bij dat t Knarrehof ook interesse had: heeft die niets laten horen?  
Hun bedoeling was kleine hofjes woningen te bouwen en aangezien Vidomes dit nu ook gaat doen 
vraag ik mij af waarom de keuze nu naar Vidomes is gegaan ?k 
Kan de wethouder dit uitleggen?        
 
Mvg groet Nel 
Kames van Rijswijks Belang  
 

 


